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Hallituksen kokous 17/2023 
Staabi ry, Tampereen yliopiston hallintotieteitä 
opiskelevien ainejärjestö 
 

Aika: 10.8.2023 klo 17.03–20.30 

Paikka: TOAS Hennansampo kerhohuone, Sammonkatu 56c B & Zoom 

Paikalla: 

Riikka Yli-Rahnasto 

Aapo Johansson 

Sanni Tyynismaa 

Niko Ranta 

Sani Tyynismaa 

Ada Siikaluoma 

Tuuli Lopmeri 

Samuel Sinisalo 

Veera Saukkonen 

EJ Lampén 

Emilia Valkeejärvi

 

 

Asiakohdat 

1. Kokouksen avaus 

2. Kokouksen puheenjohtajan, sihteerin, pöytäkirjantarkastajien sekä tarvittaessa kahden 

ääntenlaskijan valinta 

3. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus 

4. Hallituksen ulkopuolisten jäsenten läsnäolo- ja puheoikeus 

5. Esityslistan hyväksyminen 

6. Ilmoitusasiat 

7. Talousasiat 

8. Staapisen fuksinumeron budjetointi 

9. SyysLoven budjetointi 

10. HopLop Hulabaloon budjetointi 

11. Tampereen Lääketieteen Kandidaattiseura ry:n 51. vuosijuhlat 

12. Ansiomerkit vuonna 2023 



 

PÖYTÄKIRJA 17/2023 

 

 

2 
 

13. Kolmioiden ainejärjestöjen välinen yhteistyösopimus 

14. Muut esille tulevat asiat 

15. Seuraava kokous 

16. Kokouksen päättäminen 

 

  

1. Kokouksen avaus 

Kokous avattiin ajassa 17.03. 

2. Kokouksen puheenjohtajan, sihteerin, pöytäkirjantarkastajien sekä 

tarvittaessa kahden ääntenlaskijan valinta 

Valitaan kokouksen puheenjohtajaksi Riikka Yli-Rahnasto, sihteeriksi Aapo Johansson ja 

pöytäkirjantarkastajiksi EJ Lampén ja Niko Ranta. 

3. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus 

Staabin sääntöjen pykälä 11 lausuu kokouksen laillisuudesta ja päätösvaltaisuudesta: “Hallituksen 

kokous on laillinen, kun siitä on ilmoitettu hallituksen jäsenille henkilökohtaisesti vähintään yksi (1) 

vuorokausi aikaisemmin. -- Hallituksen kokous on päätösvaltainen, kun saapuvilla on puheenjohtaja 

tai varapuheenjohtaja sekä vähintään puolet hallituksen jäsenistä.” 

Esitys: Todetaan kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 

Päätös: Todetaan kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 

4. Hallituksen ulkopuolisten jäsenten läsnäolo- ja puheoikeus 

Sani Tyynismaa poistui ajassa 17.05. 

Myönnetään läsnäolo- ja puheoikeus Emilia Valkeejärvelle. 

5. Kokouksen esityslistan hyväksyminen 

Sanni Tyynismaa saapui ajassa 17.05. 

Hyväksytään kokouksen esityslista sellaisenaan. 

6. Ilmoitusasiat: kuulumiskierros  

Sani Tyynismaa palasi ajassa 17.06. 

Hoplopin ja Love-tapahtuman ajankohdat päätetty. Tapahtumat julkaistaan seuraavalla viikolla. 

Hallitukselle on yhdenvertaisuuskoulutus tulossa, sekä yhdenvertaisuustapahtuma on suunnitteilla 

syksylle 

Samuel Sinisalo saapui ajassa 17.09. 
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Liikuntatapahtumia on suunniteltuna syksylle. 

Ulkomaan excursion järjestämistä on työstetty kesän aikana. WWF:n kanssa sovittu etäexcu. 

Sponsorihankintaa vujuille on tehty. 

Tapaaminen tapahtumatoimareiden kanssa 11.8. fuksiviikkoihin liittyen. Fuksiviikkojen Masterevent 

julkaistiin 7.8., ensitapaaminen julkaistiin 8.8., Kerrostalosuunnistus julkaistiin 9.8., Tutustumisbileet 

ja harkkasitsit julkaistaan vielä tällä viikolla. 

Fuksipassi laitetaan tilaukseen tällä viikolla. 

Kesäkolmiot järjestetty 13.7. ja sujuivat kiitettävästi. Elokuun Kolmioiden osalta hommat kunnossa ja 

graffat saapuivat eilen. Ensi viikolla aloitetaan uuden kolmiosopimuksen suunnittelu yhdessä 

Indecsin ja Luupin vastaavien kanssa. Tulevien viikkojen aikana aloitamme myös syyskuun 

Kolmioetkojen tarkemman suunnittelun. 

TiTen kanssa yhteistyö etsii uutta suuntaa, sillä alkuperäinen tapahtumaidea osoittautui liian kalliiksi. 

Spatikkaan ei saatu vielä yhteyttä mutta muut pääainejärjestöt ovat tulossa fuksipiknikille. 

Liikuntasektori pääsee myös vetämään oman osuuden fuksipiknikillä. 

Kunniavaliokunta ja hallitus tapasivat 3.8. keskustelemaan ansiomerkkiehdotuksista vuodelle 2023. 

Palautekyselyn vastine on julkaistu 26.7. jäsenistön Facebook-ryhmässä. Palautetyöryhmä on 

valmistellut yhdenvertaisuusohjesäännön päivittämistä. Luonnos on nyt haton 

kommenttikierroksella. Jäsenistölle järjestetään oma kommentointikierros syyskuussa. 

Jäsenistötapahtumaa on alettu suunnittelemaan ja se järjestetään vanhojen tapahtumana 15.9. 

Toimarien puolivuotiskatsausilta järjestettiin 2.8. ja hallituksen osavuotiskatsausilta järjestettiin 9.8. 

Hallitus järjestää iltakoulun lisätalousarviosta 10.8. 

Hallitukselle ja toimihenkilöille on alettu julkaisemaan Haton viikkotiedotetta, jolla pyritään 

parantamaan sisäistä viestintää. 

Puheenjohtaja on valmistellut ylkoa ja sykoa sekä suunnitellut syksyä ja haton syysstarttia. 

Merkitään tiedoksi. 

7. Talousasiat 

Talousvastaava käsitteli talousasiat. Talousvastaava pitänyt IG päivää 10.8. ja tavannut 8.8. 

taloustoimihenkilön lisätalousarvion tiimoilta. Pääainejärjestöjä tiedotettu avustuksista. 

Likviditeettiä on tarpeeksi yhdistyksen toiminnan jatkamiseksi.  

Merkitään tiedoksi. 

8. Staapisen fuksinumeron budjetointi 

Esitys: Budjetoidaan Staapisen fuksinumeron painamiseen 700 euroa. 

Päätös: Budjetoidaan 700 euroa. 

9. SyysLoven budjetointi 
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Esitys: Budjetoidaan SyysLoveen 400 euroa. 

Päätös: Budjetoidaan 400 euroa. 

10. HopLop Hulabaloon budjetointi 

Esitys: Budjetoidaan HopLop Hulabalooseen 6500 euroa. 

Päätös: Budjetoidaan 6500 euroa. 

11. Tampereen Lääketieteen Kandidaattiseura ry:n 51. vuosijuhlat 

Esitys: Valitaan kaksi edustajaa ja budjetoidaan 145 euroa illalliskortteihin ja 20 euroa lahjaan. 

Päätös: Nimitetään Riikka Hämäläinen ja Linda Lepistö ja budjetoidaan 145 euroa illalliskortteihin ja 

20 euroa lahjaan. 

Emilia Valkeejärvi poistui ajassa 17.39. 

12. Ansiomerkit vuonna 2023 

Ada Siikaluoma poistui ajassa 17.45. 

Ada Siikaluoma palasi ajassa 17.49. 

Niko Ranta poistui ajassa 17.50. 

Niko Ranta palaa ajassa 18.03. 

Ada Siikaluoma ja Sanni Tyynismaa poistuivat ajassa 18.04. 

Ada Siikaluoma ja Sanni Tyynismaa palasivat ajassa 18.15. 

Ada Siikaluoma poistui ajassa 18.19. 

Ada Siikaluoma palasi ajassa 18.27. 

Ada Siikaluoma poistui ajassa 18.27. 

Ada Siikaluoma palasi ajassa 18.34. 

Niko Ranta ja Sanni Tyynismaa poistuivat ajassa 18.58. 

Ada Siikaluoma poistui ajassa 18.59. 

Niko Ranta, Sanni Tyynismaa ja Ada Siikaluoma palasivat ajassa 19.02. 

Aapo Johansson ja Ada Siikaluoma poistuivat ajassa 19.07 ja vaihdetaan kokouksen sihteeriksi 

EJ Lampén. 

Aapo Johansson ja Ada Siikaluoma palasivat ajassa 19.23 ja kokouksen sihteeriksi vaihdetaan 

Aapo Johansson. 

Riikka Yli-Rahnasto poistui ajassa 19.39 ja kokouksen puheenjohtajaksi vaihdetaan Ada 

Siikaluoma. 
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Riikka Yli-Rahnasto palasi ajassa 19.46 ja kokouksen puheenjohtajaksi vaihdetaan Riikka Yli-

Rahnasto. 

Ada Siikaluoma poistui ajassa 19.49. 

Esitys: Hallitus päättää myöntää ansiomerkkejä vuonna 2023. 

Päätös: Myönnetään liitteen 1 mukaisesti ansiomerkit vuonna 2023. 

13. Kolmioiden ainejärjestöjen välinen yhteistyösopimus 

Esitys: Hyväksytään ainejärjestöjen välinen yhteistyösopimus. 

Päätös: Hyväksytään esitys sellaisenaan. 

Emilia Valkeejärvi palasi ajassa 19.52. 

14. Muut esille tulevat asiat 

Keskusteltiin yhdenvertaisuusasioista ja turvallisemman tilan periaatteista. 

Emilia Valkeejärvi poistui ajassa 20.03. 

Keskusteltiin vuosijuhlien sponsoreista. 

Tuuli Lopmeri poistui ajassa 20.10. 

Tuuli Lopmeri palasi ajassa 20.11. 

Keskusteltiin liikuntasektorin tapahtumakonseptista. 

Keskusteltiin Kiskofesteistä. 

15. Seuraava hallituksen kokous 

Päätetään Doodlella. 

16. Kokouksen päättäminen 

Kokous päätettiin ajassa 20.30. 
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Allekirjoitukset 
 

 

 

_________________________________  _________________________________ 

    

Puheenjohtaja      Puheenjohtaja 

Riikka Yli-Rahnasto     Ada Siikaluoma 

 

 

 

_________________________________  _________________________________ 

    

Sihteeri       Sihteeri 

Aapo Johansson     EJ Lampén 

 

 

_________________________________  _________________________________ 

    

Pöytäkirjan tarkastaja     Pöytäkirjan tarkastaja 

EJ Lampén      Niko Ranta 

 


